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Besluitenlijst                   Gemeenteraad 

 

Status  : openbare vergadering 

Datum  : donderdag 18 mei 2017 

Aanvang  : 20.00 uur  

Locatie  : Raadzaal gemeentehuis, Stadhuisplein 1 

 

Aanwezig: 

Voorzitter: mevrouw J.W.E. Spies (burgemeester) 

De griffier: mevrouw drs. J.A.M. Timmerman 

De raadsleden: de heren S. Bak (ChristenUnie), J.G. van Beek (CDA) en R.J. Blom (Nieuw Elan), 

mevrouw C.J. Blom-de Ruiter (ChristenUnie), de heren P.B.W. Bontekoe (CDA), R.B. Driesen 

(GroenLinks), J.R. Ensing (CDA), R.H.A. Geurts (SP), J.M. Goedegebuure (SGP) en H.H. Goes 

(PvdA), mevrouw A. de Groot-Slagter (RijnGouweLokaal), de heer R. van Heusden (Nieuw 

Elan), mevrouw P.C.H. Hoogenes (Nieuw Elan), de heer J.A. de Jeu (NieuwElan), mevrouw G. 

Keskin-Akdemir (PvdA), mevrouw M.J. Kottenhagen (GroenLinks), mevrouw W.E.F.T. van der 

Louw (CDA), de heren R. Middelraad (D66), P.J.A. Morssink (D66) en H.F.A. van der Nat (SP), 

mevrouw I.T. Prins (D66), de heren R.C. Prins (VVD) en W.N. Roest (PvdA), mevrouw M.M. 

Romeijn-van Gameren (ChistenUnie), de heren J.G. Schotanus (SGP) en E. Straver (PvdA), 

mevrouw M.R. Verkleij-Lemmers (CDA), de heer M. Vermeulen (CDA), mevrouw M.J.S. 

Vorenkamp-van de Westeringh (VVD), mevrouw M.C.M. de Vos-Verwaijen (VVD), de heren R. 

de Vries (Nieuw Elan), R. Vrugt (CDA), B. Wienbelt (VVD) en F.J.H. van Zuylen (GroenLinks) 

Verder: de wethouders: de heren G.P. van As (Nieuw Elan), M.H. du Chatinier (ChristenUnie), 

T. Hoekstra (VVD), J.A. de Jager (CDA), E.G. de Leest (D66) en C.J. van Velzen (CDA) 

Afwezig met kennisgeving: mevrouw M.J.A. van Brussel-ter Braak (NieuwElan), mevrouw E.W. 

Ens (VVD), mevrouw P.H.E. Heijkoop (GroeneHartDemocraat), mevrouw W.E. Verschuur (Beter 

Alphen), mevrouw L.A. Voorend (SP) 

 

   

1  Opening en vaststellen agenda   

 Bericht van Verhindering van de dames Verschuur (wegens ziekte), Van Brussel, Ens, 

Heijkoop en Voorend. 

De raad stemt in met het ordevoorstel van mevrouw Kottenhagen om van agendapunt 

6 Vaststellen stedenbouwkundige visie voor de woningbouwlocatie Westvaartpark 

(Hazerswoude-Rijndijk) (2017/2046) een bespreekstuk te maken. 

 

   

1a Benoeming en beëdiging raadscommissieleden fractie VVD: de heer Zijp en mevrouw 

Huinink 

 

 Mevrouw Huinink en de heer Zijp worden benoemd en beëdigd tot lid van de 

raadscommissie. Zij leggen respectievelijk de eed en de belofte af.  
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2  Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 20 april 2017  

 De raad stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast.  

   

3  Vragen raadsleden  

 Vragen van de heren Van der Nat en Goes over de Verkeerssituatie Hazerswoude dorp  

N.a.v. het laatste Dorpsoverleg Hazerswoude vraagt de heer Van der Nat naar de 

achtergrond van de uitspraak van wethouder Hoekstra dat er sowieso geen tunnel komt in 

Hazerswoude-Dorp om de verkeersproblematiek op te lossen. In dit kader vaagt de heer 

Goes uitleg over de uitspraak dat voor de kortetermijnmaatregelen oplossen 

verkeersproblematiek aldaar 20 tot 25 miljoen euro beschikbaar is.  

Wethouder Hoekstra antwoordt dat er op korte termijn geen tunnel komt en dat een 

tunnel op lange termijn allerminst zeker is. Zoals met de raad afgesproken, wordt op dit 

moment onderzoek gedaan naar kortetermijnoplossingen. Daarnaast loopt een 

verkenning naar mogelijke oplossingen op de langere termijn. Het zoeken naar 

oplossingen verloopt via een participatietraject met werkateliers. Alle mogelijke 

oplossingen worden geïnventariseerd en van een kostenplaatje voorzien. Dat leidt 

uiteindelijk tot een voorstel waarover achtereenvolgens het college, de raad en Provinciale 

Staten moeten besluiten. Naar aanleiding van de opmerking van de heer Van der Nat, die 

dit punt graag wil hebben geagendeerd om te horen hoe andere fracties hier tegenover 

staan, merkt wethouder Hoekstra op dat de raad een uitspraak kan doen maar het 

provinciale infrastructuur betreft.  

Mevrouw De Groot stelt vragen over het via E-loket moeten betalen van de 

parkeervergunningen en de brief van Parkeerservice daarover 

Zij verzoekt dringend de mogelijkheid om met acceptgiro of internet bankieren te betalen 

in stand te houden. Wethouder Hoekstra antwoordt dat deze blijft bestaan zolang dat 

nodig is. De email van Parkeerservice aan mevrouw De Groot waarin staat dat dit vanaf 1 

januari 2018 niet meer mogelijk is, zal zij aan de wethouder doorsturen. 

Mevrouw Verkleij, stelt mede namens de heer Van Zuylen vragen over de financiële 

situatie van de Kindertelefoon. Door een wijziging in het beleid van de VNG moet de 

Stichting Kindertelefoon met 388 gemeenten afspraken moet maken om hun werk te 

kunnen blijven doen. De Stichting vreest nu in financiële problemen te komen. De 

raadsleden maken zich zorgen over het voortbestaan en vragen wat het college kan doen. 

Wethouder De Jager onderschrijft het belang van de Kindertelefoon. De gemeente Alphen 

gaat een contact sluiten, ervan uitgaande dat het budget (ruim 100.000 euro) nog één 

maal via de algemene uitkering aan de gemeente beschikbaar wordt gesteld. De raad 

wordt over de ontwikkelingen op de hoogte gehouden. 

Verzoek van mevrouw Van der Louw om snel verbeteringen te realiseren bij de onveilige 

situatie voor schoolkinderen op de gereconstrueerde  kruising Reijerskoop/A.P. van 

Neslaan in Boskoop worden door wethouder Hoekstra beantwoord. De kruising is nu 

ingericht als 30 km zone volgens de daarvoor geldende eisen maar dat is met het oog op 

de omgeving niet veilig genoeg. Er is overleg geweest en de kruising zal z.s.m. worden 

ingericht als schoolzone met een veilige oversteekmogelijkheid voor voetgangers. 

Op de vraag van de heer Goes, die heeft gehoord dat er een oplossing voor Medoclean in 

zicht is, of de raad voor het reces nog een besluit kan nemen, antwoordt wethouder 

Hoekstra dat stappen worden gezet in de zoektocht naar een oplossing, Dit vereist 

zorgvuldigheid en dus tijd. Het college hoopt in september een besluit hierover te kunnen 

nemen. 

 



3 

 

Vragen van de heer Geurts, mede namens de fracties van GL, PvdA en RGL, over het 

contract met Baanbrekend/de transformatie werkbedrijf en betrokkenheid raad  

N.a.v. het contact met Baanbrekend vraagt de heer Geurts, mede namens de fracties van 

GL, RGL en PvdA, een nadere toelichting over de toegezegde evaluatie en de 

betrokkenheid werkgroep Participatiewet hierbij. 

Wethouder De Leest merkt op dat een uitgebreide evaluatie aan de werkgroep 

Participatiewet is toegezonden ter bespreking in haar vergadering op 23 mei as. Het 

contract met Baanbrekend is tijdelijk verlengd om geen gat in de dienstverlening te laten 

ontstaan. Het contract loopt van 1 januari 2017 t/m 31 december 2017 en kan 

tussentijds na 6 maanden worden opgezegd. De werkgroep Participatiewet. is hierover 

overigens schriftelijk geïnformeerd (check wanneer). Licht de kosten en 

prestatieafspraken van het contract kort toe. 

 

Over het passeren van de raad met betrekking tot de transformatie van het werkbedrijf 

vragen de bovengenoemde fracties of het klopt dat het college en de coalitie vooraf in 

een document sluitende afspraken hebben gemaakt over de transformatie van het 

werkbedrijf zodat bij besluitvorming in de raad alleen nog maar bij het kruisje kan 

worden getekend? 

Wethouder Van Velzen antwoordt dat, naar aanleiding van de raadsvergadering van 20 

april waarin een motie van SP, PvdA, GL, RGL en GHD over de positionering van het 

werkbedrijf aan de orde was, coalitieoverleg heeft plaatsgevonden. Hiervan is een verslag 

gemaakt. Een collegebesluit is er niet. Dat wordt pas op zijn vroegst op 30 mei as. 

verwacht. 

 

De heer Geurts is van mening dat de raad hierdoor is gepasseerd en vraagt een schorsing 

aan. 

Na de schorsing constateert hij dat dat de vraag of een document beschikbaar is waarin 

de coalitie afspraken heeft gemaakt over de transformatie werkbedrijf, onbeantwoord is. 

Hij betreurt het dat een zo belangrijk dossier politiek wordt gemaakt terwijl hierop juist 

eenheid is vereist. 

De fractievoorzitters van NE, VVD en D66 wijzen erop dat juist dit debat duidelijk maakt 

dat het dossier niet a politiek is. De coalitiepartijen vergaderen elke maand met elkaar 

over allerlei onderwerpen en dus ook over het werkbedrijf. Vragen die daarin aan de orde 

komen zijn: zitten we nog op dezelfde koers, juist na de raadsvergadering van 20 april? 

Het gaat daarbij om de inhoud en niet over het proces. Wat betreft het proces van 

besluitvorming is niets gewijzigd. Benadrukt wordt dat ieder raadslid bij elk onderwerp 

een eigen afweging maakt. Ook bij de besluitvorming over de transformatie van het 

werkbedrijf zal elk raadslid individueel een afweging maken en zijn standpunt bepalen. 

   

4  Lijst ingekomen mededelingen en brieven  

 4.02 Collegebesluit Dierenwelzijn: de heer Van der Nat complimenteert de 

burgemeester met de wijze waarop het proces is begeleid; er hetgeen tot 

voorliggend goed resultaat heeft geleid. 

4.06 Rapportage Veilig thuis: de heer Middelraad vraagt op welke wijze het college 

een vinger aan de pols houdt nu  uit de rapportage van de inspectie blijkt dat 

Veilig Thuis Hollands Midden een onvoldoende scoort. Dit is een erg 

 



4 

 

belangrijke zorgtaak. Wethouder De Jager meldt dat, i.o.m. de inspectie, een 

verbeterplan is opgesteld. De raad zal worden geïnformeerd over de resultaten 

van de eerstvolgende inspectie. 

4.13 Collegebesluit opschorting actualisering MER Windmolenpark: verzoek van de 

fractie van GL om dit collegebesluit in de raadscommissie te behandeling 

wordt aan de agendacommissie voorgelegd. 

4.25  Mevrouw De Groot vraagt aandacht voor de in de brief van OSO genoemde 

knelpunten op de Oosterbegraafplaats. Wethouder Hoekstra merkt op dat het 

gebouw in eigendom en beheer is van PC Uitvaart. Hij zal de brief actief 

doorgeleiden naar PC uitvaart en in het eerstkomend halfjaarlijks overleg 

nadrukkelijk aandacht vragen voor het oplossen van de problemen.. 

4.38 De heer Morssink vraagt verbeteracties in gang te zetten voor het oplossen van 

de onveilige situatie op ’s-Molenaarsbrug en in de Gnepheok. Wethouder 

Hoekstra meldt dat acties in gang zijn gezet, in overleg met provincie. 

De raad stemt in met de afdoeningsadviezen, het verzoek van GL over 4.13 wordt aan 

de agendacommissie voorgelegd. 

   

Bespreekstukken 

   

4  Wensen en bedenkingen herfinanciering lening met gemeentegarantie Stichting 

Alphens Tennispark (SAT) (133770) 

 

 Aan de orde gesteld in de raadscommissievergadering van 11 mei 2017. N.a.v. 

commissiebehandeling zijn wensen/bedenkingen geformuleerd. 

De heer Straver licht zijn amendement toe waarin een aanvullend beslispunt wordt 

voorgesteld: voor het einde van 2017 komen het college van B&W en de SAT met een 

plan van aanpak voor het langdurig verbeteren van de financiële situatie en 

informeren de raad daarover. Voelt zich met de rug tegen de muur gezet, als de raad 

niet instemt met het collegevoornemen is de SAT failliet. Vindt het een vorm van 

willekeur dat het college in enkele gevallen wel en soms niet af wil wijken van het 

treasurybeleid. 

Diverse fracties hebben moeite met het collegevoornemen om garant te staan voor 

herfinanciering van de lopende leningportefeuille en ook garant te staan voor een 

extra lening, die Stichting Alphens Tennispark in staat moet stellen de exploitatie 

weer op orde te krijgen. Er zijn zorgen ten aanzien van de toekomstbestendigheid 

van een sluitende exploitatie. Dit komt tot uitdrukking in de geformuleerde 

wensen/bedenkingen, waarin het college wordt gevraagd extra alert te zijn op de 

geplande aflossing van de leningen. Scherp toezicht is vereist. De VVD heeft 

verdergaande bedenkingen en doet een dringend beroep op het college om op zeer 

korte termijn tot een plan van aanpak te komen; uit de meerjarenprognoses blijkt dat 

tegenvallers niet kunnen worden opgevangen. De raad wil niet nog eens in deze 

positie worden gebracht. 

De SGP-fractie heeft onvoldoende zicht op de toekomstige zelfredzaamheid en vindt 

het ongewenst om afhankelijk van de omstandigheden af te wijken van het 

treasurybeleid. Zal tegen stemmen 

Wethouder Du Chatinier hecht er aan op te wijzen dat de gemeente lange tijd een 
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bestendige relatie heeft met SAT, waarin de verplichtingen altijd zijn nagekomen. De 

omstandigheden (w.o. economie, trends in sportontwikkeling, eisen op gebied van 

veiligheid en duurzaamheid) zijn structureel gewijzigd waardoor een herstructurering 

van de leningenportefeuille nodig is. Er is een plan van aanpak dat gericht is op het 

blijvend gezond krijgen van de exploitatie van de stichting. De wethouder zal scherp 

toezicht houden op uitvoering van dit plan en voelt zich hierin gesteund door de 

wensen/bedenkingen van de raad. De afspraak staat dat de raadscommissie in 

gesprek gaat met het bestuur van SAT over hun visie op de toekomst. 

 

Het amendement wordt verworpen met stemmen voor van PvdA, GL, SGP, RGL en SP 

(12) en de overige raadsleden tegen. 

De raad besluit met stemmen voor van CDA, NieuwElan, VVD, CU, GroenLinks, 

RijnGouweLokaal, SP en D66 (28) en de stemmen tegen van PvdA en SGP (6): 

1 wel wensen en bedenkingen kenbaar te maken over het voorwaardelijke 

voornemen van het college om de Stichting Alphens Tennispark toe te staan tot 

de herfinanciering van de lopende leningportefeuille voor € 2,718 miljoen over te 

gaan, namelijk: 

 er is begrip voor de hernieuwde garantstelling maar er is zorg over de 

toekomst-bestendigheid van een sluitende exploitatie van de Stichting 

Alphens Tennispark, reden om bij het verlenen door het college van de 

gemeentegarantie het college extra alertheid te vragen bij het volgen van 

de exploitatieontwikkeling bij SAT en bij de aflossing op hun leningen; 

2 wel wensen en bedenkingen kenbaar te maken over het voorwaardelijke 

voornemen van het college ten aanzien van de uitbreiding van de 

gemeentegarantie voor maximaal € 679.000 aan Stichting Alphens Tennispark 

ten behoeve van door hen aan te trekken nieuwe geldleningen voor de complexen 

van de  stichting, namelijk: 

 er is begrip voor de uitbreiding van de garantstelling maar er is zorg over 

de toekomst-bestendigheid van een sluitende exploitatie van de Stichting 

Alphens Tennispark, reden om bij het verlenen door het college van de 

gemeentegarantie het college extra alertheid te vragen bij het volgen van 

de exploitatieontwikkeling bij SAT en bij de aflossing op hun leningen; 

3 hierbij in acht te nemen dat in het voorlopige besluit wordt afgeweken van het 

geldende treasurybeleid om de sport invulling van het complex  mogelijk te 

blijven maken, te weten; 

 100 % garantstelling in plaats van maximaal 50 % garantstelling; 

   

5  Vaststellen stedenbouwkundige visie voor de woningbouwlocatie Westvaartpark 

(Hazerswoude-Rijndijk) (2017/2046) 

 

 Aan de orde gesteld in de raadscommissievergadering van 11 mei 2017. 

Mevrouw Kottenhagen merkt op dat de westelijke begrenzing van het Westvaartpark 

niet overeen komt met de eerder gemaakte afspraken in het kader van Oude 

Rijnzone. Onduidelijk is wat de opvatting van de provincie hierover is. Wil bij het 

opstellen van het bestemmingsplan deze contouren handhaven. Zij stelt voor dit 

eerst aan provincie voor te leggen. 
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Ook de heer Goes wijst op de specifieke waarde van de groene bufferzone, om het 

gebied tussen Groenendijk en Hazerswoude-Rijndijk open te houden, waardoor niets 

van deze bufferzone kan worden “afgeknabbeld”. Dat gebeurt in de huidige 

stedenbouwkundige visie wel.  

Wethouder Hoekstra wijst op de reguliere procedure in deze: eerst een visie 

vaststellen, dan uitwerking en onderzoek en kijken welke belemmeringen er zijn. Na 

het besluit van de raad wordt deze procedure gestart. Bij belemmeringen, wordt de 

raad geïnformeerd. Wat betreft de bufferzone: hier is geen sprake van doorzicht.  

Stemverklaringen: 

De heer Schotanus wijst op belang van een integrale aanpak, handhaving van het 

groene venster moet worden geborgd. 

De heer Ensing: wijst op het duurzaamheidsaspect. Het Westvaartpark wordt mogelijk 

de eerste gasvrije woonwijk. 

De raad besluit unaniem: 

1 de Nota van beantwoording zienswijzen concept-Stedenbouwkundige Visie voor 

de locatie “Westvaartpark” en de (aangepaste) Stedenbouwkundige Visie voor de 

locatie “Westvaartpark” vast te stellen en 

2 de visie te laten uitwerken in een bestemmingplan, inclusief de daartoe 

benodigde onderzoeken. 

   

Hamerstukken (met evt een korte stemverklaring) 

   

6  Instemmen met herbestemming voormalig gemeentehuis Boskoop en beschikbaar 

stellen middelen (110918) 

 

 Aan de orde gesteld in de raadscommissievergadering van 11 mei 2017. 

Stemverklaringen: 

Mevrouw De Groot is blij met dit positieve resultaat. 

De heer Schotanus is verheugd dat met het gemeenschapshuis het gemeentehuis 

weer in allure kan worden hersteld. 

De heer Bak vindt dat de combinatie van functies dynamiek in centrum van Boskoop 

creëert. 

De heer Driesen complimenteert met het resultaat: het behoud van het monumentale 

karakter en de publieksfunctie. 

De heer De Jeu feliciteert Boskoop met dit resultaat waarvoor de heer Blaazer 

(inmiddels overleden raadslid van NE) zich altijd heeft ingezet. 

Mevrouw Van der Louw roept de wethouder op om op korte termijn te bezien welke 

mogelijkheden er zijn voor onderbrengen van de college van de stichting Sierc 

Schröder. 

De raad besluit unaniem: 

1 op basis van a) de uitkomst van het haalbaarheidsonderzoek naar de 

herbestemming van het gemeentehuis Boskoop door St. BOEI, het vlekkenplan, de 

investeringsberekening en het exploitatiemodel voor het monumentale deel en 

van b) de brief met investeringsbereidheid van het Coenecoopcollege het 

(voormalige) gemeentehuis Boskoop in eigendom te houden; 

2 in te stemmen met de herbestemming van het gemeentehuis Boskoop tot 
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“Gemeenschapshuis Boskoop conform het onderzoek van St. Boei en Conforza; 

3 de door het CoenecoopCollege en bibliotheek achter te laten locaties in de 

Snijdelwijk en aan de Babsloot te bestemmen voor herontwikkeling; 

4 een investeringskrediet ad. € 596.703,- beschikbaar te stellen voor investeringen 

voor de verbouwing van het monumentale deel en de structurele dekking van de 

benodigde kapitaal- en exploitatielasten ad. € 66.702,- conform de systematiek 

van stringent begrotingsbeleid te vinden binnen programma 1; 

5 een investeringskrediet ad. € 461.120,- beschikbaar te stellen voor investeringen 

voor de verbouwing van het middendeel (bibliotheek) en de kapitaal- en 

exploitatielasten te dekken middels huurbaten en een storting vanuit de reserve 

bibliotheek Boskoop ad. € 461.120,- in een nog te openen “reserve vrijval 

kapitaallasten bibliotheek”; 

6 een investeringskrediet ad. € 1.281.334,- beschikbaar te stellen voor 

investeringen voor de verbouwing van het nieuwbouwdeel (onderwijs) en de 

kapitaallasten te dekken uit de reserve onderwijshuisvesting die nog gevoed 

wordt door de storting van een bijdrage van derden ad. € 500.000,-; 

7 een budget ad. € 165.000,- beschikbaar te stellen voor het uitvoeren van 

achterstallig onderhoud en dit te dekken uit de reserve onderhoud gebouwen. 

   

7  Beschikbaar stellen middelen realisatie combinatie bibliotheek-archief met 

parkeergarage en fietsenstalling (131940) 

 

 Aan de orde gesteld in de raadscommissievergadering van 11 mei 2017. 

Stemverklaringen: 

De heer Vermeulen uit complimenten voor het democratisch verlopen proces, de 

constructieve samenwerking van betrokken partijen en het resultaat hiervan. 

De heer Wienbelt is van mening dat de bibliotheek uitstekende huisvesting verdient. 

Kanttekeningen: wil bij de kadernota inzicht in de structurele dekking van lasten; de 

extra parkeerlaag moet zijn gebaseerd op afspraken met projectontwikkelaars. 

Complimenten van de heren Roest en Driesen. 

Mevrouw Blom wijst op belang van bibliotheek en het duurzame karkater van het 

gebouw. 

De heer Middelraad stemt in met voorstel maar uit zorgen over de toekomstige 

exploitatie van de bibliotheek i.v.m. hoge(re) huurkosten 

De heer Goedegebuure stemt in maar heeft moeite met de budgetoverschrijding. Ook 

mag de ambitie m.b.t. duurzaamheid van het gebouw hoger worden gelegd. 

Mevrouw De Groot is enthousiast over de combinatie met het streekarchief. Het 

voorontwerp sluit haars inziens niet aan op de omgeving, hetgeen nadere aandacht 

vraagt. 

De heer Geurts vraagt de wethouder de subsidie aan de bibliotheek op een niveau te 

brengen passend bij de ambitie van het gebouw en de directie. Aandacht wordt 

gevraagd voor behoud van de bibliotheekfunctie in de kernen. 

De raad besluit unaniem: 

1 een krediet ter hoogte van € 13.390.000 beschikbaar te stellen voor de realisatie 

en inrichting van de combinatie Bibliotheek-Archief, met een parkeergarage van 

250 parkeerplaatsen en een gebouwde fietsenstalling van 400 m2, met 
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duurzaamheidsmaatregelen (energie neutraal, groene gevel) uitgaande van een 

GPR van gemiddeld 8,3 en deze te dekken door: 

a. reeds beschikbare middelen ad. € 10.300.000, met de volgende opbouw 

i € 4.000.000,- opgenomen in de herziening MPG 2017;  

ii € 300.000,- opgenomen in de grondexploitatie Stadshart Lage Zijde 

en  

iii € 6.000.000,- opgenomen in begroting 2017-2020; 

b. een aanvullende incidentele bijdrage vanuit de NUON-reserve ad € 3.090.000 

voor de bouw, duurzaamheid en inrichting van de combinatie Bibliotheek- 

Archief, met de volgende opbouw: 

 i inrichtingskosten ad. € 960.000,- van de bibliotheek en  het archief; 

 ii duurzaamheidsmaatregelen ad. € 1.500.000,-;  

 iii de grond- en bouwkosten van het archief ad. € 400.000,-; 

           iv een investeringsdeel ad. € 230.000,- voor de realisatie van   

                      verhuurbare ruimten. 

2 een aanvullend krediet ter hoogte van € 1.120.000 beschikbaar te stellen om één 

extra parkeerlaag van ca. 70 parkeerplaatsen te realiseren ten behoeve van 

toekomstige (woning)bouwontwikkelingen en de hieruit voortvloeiende 

kapitaallasten te dekken door een incidentele bijdrage vanuit de NUON-reserve 

ad. € 1.120.000; 

3 te bepalen dat op het moment dat de bijdrage vanuit de 

(woning)bouwontwikkeling wordt gerealiseerd, deze middelen weer terug moeten 

vloeien naar de Nuon-Reserve, zodat de investering per saldo budgettair neutraal 

wordt gerealiseerd. Indien er uiteindelijk sprake is van een areaaluitbreiding van 

het aantal parkeerplaatsen, zal via die inkomsten geld moeten terugvloeien naar 

de Nuon-reserve. 

   

8  Beschikbaar stellen middelen (euro 50.000,00) voor terreininrichting voor pilot 

overslagpunt containers trein (133605) 

 

 De raad besluit unaniem: 

3 in te stemmen met het voornemen van het college om de haalbaarheid van een 

synchromodaal knooppunt in Alphen aan den Rijn te laten onderzoeken; 

4 voor de terreininrichting € 50.000 (=10% van het benodigde budget voor de pilot 

“Back on track”) beschikbaar te stellen ten laste van de algemene reserve; 

5 bovenstaande financiële gevolgen onderdeel te laten zijn van besluitvorming via 

de Voorjaarsrapportage 2017. (Bij vaststelling van de Voorjaarsrapportage door 

de raad, is de hiervoor genoemde financiële ruimte ad. € 50.000,- formeel 

beschikbaar). 

 

   

9  Vaststellen geactualiseerde Verordeningen Duurzaamheidslening, 

Stimuleringsregelen en Green Deals regeling en beschikbaar stellen budget (134876) 

 

 De raad besluit unaniem: 

1 de geactualiseerde verordeningen van de Duurzaamheidslening, de 

Stimuleringslening en de Green Deal vast te stellen; 

2 eenmalig €750.000,- beschikbaar te stellen voor het SVn Duurzaamheidslening 
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budget; 

3 de benodigde dekking ad. € 18.750,- (structureel) onderdeel uit te laten maken 

van de gevraagde integrale afweging met betrekking tot de beschikbare financiële 

ruimte zoals deze wordt opgenomen in de kadernota 2018 - 2021; 

4 de lening te verstrekken vooruitlopend op de formele vaststelling van de 

begroting 2018 – 2021, waarbij de dekking voor de structurele rentekosten m.b.t. 

de betreffende lening aan de SVn beschikbaar komt. 

   

10  Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur.  

   

Vastgesteld in de openbare vergadering van 15 juni 2017. 

 

De raad van Alphen aan den Rijn, 

De plv. griffier, de voorzitter, 

 

 

 J.A.A Augustinus  mr.drs. J.W.E. Spies 
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